
Kolarov: Będę grał kolejne cztery lata
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Aleksandar Kolarov pojawił się wczoraj na włoskiej wielkiej piłkarskiej gali

2019, na której został wybrany do składu roku Serie A. Obrońca Romy

udzielił w trakcie wydarzenia wywiadu dla Sky Sport.

Jak to jest reprezentować tutaj Romę?

- Pozytywny moment, gramy dobrze i musimy spisywać się tak nadal. Zobaczymy

jak będzie wyglądał ten wieczór dla mnie, ale bycie tutaj w wieku 34 lat jest

powodem do dumy. Cieszę się, ale przede wszystkim jestem tu dla Romy, gdyż

jestem częścią Romy.

Jesteś jak wino, im starszy, tym lepszy...

- Będę grał spokojnie kolejne cztery lata, z łatwością.

Jednak nie uderzasz już karnych...

- Zepsułem więcej karnych niż rzutów wolnych, nigdy nie byłem specjalistą od

karnych. W zeszłym sezonie strzelałem je gdy kontuzje mieli De Rossi i Perotti.

Przybyłeś do Włoch spisując się jeszcze lepiej niż gdy byłeś w City.

Spodziewałeś się takiej gry?

- Każdy gracz musi walczyć ze sobą i udowadniać sobie, że może grać dobrze. Trzy

lata temu byłem przekonany, że robię dobrze i jestem przekonany, że mogę się

jeszcze poprawić.

Co uderzyło ciebie w Fonsece?

- Idea piłkarska, jak interpretuje mecze, jak wyjaśnia nam jak powinniśmy grać i

jego determinacja.
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